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  Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Býšť  

konaného dne 27. 4. 2020 v Býšti 

Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů. 

 
Zasedání bylo řádně svoláno rozesláním pozvánek a plakátů. Informace o zasedání dle ustanovení § 
93 odst. 1 zákona o obcích byly zveřejněny na úřední desce OÚ včetně elektronické a to po dobu 
nejméně 7 dní. 
  
Přítomní zastupitelé: Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, 
Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Omluveni: Radomír Sovák DiS, Roman Bezouška. 

Hosté: 1 osoba dle prezenční listiny. 

Přítomno 13 zastupitelů, tedy zastupitelstvo obce je dle ustanovení § 92 odst. 3 zákona o obcích 
usnášení schopné. Zasedání zastupitelstva obce se bude řídit jednacím řádem zastupitelstva obce. 

Zapisovatelkou jednání zastupitelstva byla jmenována paní Miloslava Vízková. 
 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi Ing. Pavel Loskot a MVDr. Vladimír Rejnek 
Jiný návrh nebyl. 
Hlasování: 
Pro: Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, 
Tomáš Ležík DiS., MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, 
Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Ing. Pavel Loskot, MVDr. Vladimír Rejnek. 
Návrh byl schválen. 

 
Do návrhové komise na usnesení ze zasedání zastupitelstva obce byli navrženi Mgr. Klára Dubrovská 
a Roman Pospíšil 
Jiný návrh nebyl. 

Hlasování: 
Pro: Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., 
Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, MVDr. Vladimír 
Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Mgr. Klára Dubrovská, Roman Pospíšil. 
Návrh byl schválen. 
 
Program: 

1. Zpráva o činnosti rady obce 

2. Prodej pozemku v k. ú. Hoděšovice – posouzení záměru 

3. Využití předkupního práva objektu na pozemku v podílovém spoluvlastnictví měst a obcí 

4. Schválení rozpočtového opatření I/2020 (I. změna rozpočtu na rok 2020) 

5. Schválení čerpání finančních prostředků z investičního a rezervního fondu ZŠ Býšť. 

6. Schválení spolufinancování rekonstrukce sociálního zařízení na II. stupni ZŠ Býšť 

7. Schválení čerpání finančních prostředků z rezervního fondu MŠ Býšť 

8. Schválení začlenění obce do územní působnosti MAS Holicko na programové období 2021 - 
2027 

9. Inventarizační zpráva za rok 2019 

10. Diskuze 
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 Starostka obce navrhuje zaměnit pořadí bodů jednání, kdy bod číslo 4 bude nahrazen bodem č. 6 a 
naopak. 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Býšť schvaluje program zasedání zastupitelstva obce dle 
návrhu zaměnění pořadí projednávaných bodů. 

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, 
Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, 
Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Program zasedání zastupitelstva byl schválen. 
Usnesení č. 01/04/2020 

Proti zápisu ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 24. 2. 2020 neměl nikdo z členů zastupitelstva 
obce námitek, takže tento zápis je platný. 

1. Zpráva z činnosti rady obce za období – březen - duben 2020     
 

Z jednání rady obce ze dne 9. 3. 2020 

Rada obce projednala a schválila výsledek zadávacího řízení veřejné zakázky malého rozsahu 
s názvem „Výměna výplní otvorů objektu OÚ Býšť. Celkem bylo hodnoceno 11 nabídek, cenově 
vyrovnaných, kdy nejvýhodnější nabídku předložil účastník Tomáš Tyč, Na Výsluní 55, 533 52 Srch, 
IČ 72904755 za cenu bez DPH 413.211,68Kč. 

Rada obce projednala a schválila smlouvu o zřízení věcného břemene – pozemkové služebnosti 
inženýrské sítě č. UZSVM/HPU/545/2020-HPUM k pozemkům p. č. 856/1 a 1429/13 vše v k. ú. Býšť. 
Předmětem smlouvy je uložení kabelového vedení veřejného osvětlení včetně sloupu u přechodu na 
I/35 v Býšti do výše uvedených pozemků. Smlouva je jednorázově úplatná ve výši 3000,-Kč. 

Rada obce projednala a neschválila žádost o schválení dočasného využití místní komunikace na p. p. 
č. 715/2 v k. ú. Bělečko jako přístupovou cestu k pozemku p. č. 512/1, který má zájem zakoupit 
k výstavbě rodinného domu. Bylo řečeno, že již historicky měla být investorem zhotovena přístupová 
komunikace v dané lokalitě. Je věcí stávajících vlastníků, aby si zajistili přístupovou cestu na své 
náklady. Komunikace na p. p. č. 715/2 není zpevněnou komunikací a není zahrnuta do pasportu 
místních komunikací, tedy není možné na této polní cestě povolit její byť dočasné užívání jako 
příjezdovou cestu k budoucímu rodinnému domu. 

Rada obce projednala a schválila další 4 smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě za účelem 
narovnání majetkových poměrů po provedené stavbě Kanalizace a ČOV Býšť. Smlouvy o zřízení 
služebnosti jsou úplatné, kdy oprávněný (obec Býšť) zaplatí obtíženému 500,-Kč za smlouvu a uhradí 
náklady spojené se zápisem do katastru nemovitostí. 

Rada obce schválila veřejnoprávní smlouvu, včetně dodatku, o poskytnutí dotace Krajské knihovně 
v Pardubicích na poskytnutí finanční částky pro rok 2020 ve výši 3,-Kč na obyvatele obce a rok za 
účelem nákupu literatury výměnného fondu 

Rada obce byla seznámena se smlouvou o nájmu tělocvičny mezi SK Býšť z.s. a ZŠ Býšť, kdy byl 
navýšen nájem oproti minulým letům téměř o 100 %.  Hodinová sazba byla navýšena z 80,-Kč na 
150,-Kč za hodinu. Z toho důvodu se SK Býšť obrací na radu obce o poskytnutí příspěvku na 
částečnou úhradu pronájmu tělocvičny. Bylo řečeno, že se jedná o cenu obvyklou pro dospělé. Rada 
obce bude požadovat doplnění žádosti o hodinové využití tělocvičny dětmi z SK Býšť. 

Rada obce projednala a schválila výsledek poptávkového řízení veřejné zakázky malého rozsahu na 
opravu 2 bytů v DPS Hrachoviště. Celkem byly podány 3 cenové nabídky na stavební práce a 3 
nabídky na instalatérské práce od 6 různých dodavatelů. Hodnoceny byly odděleně stavební práce a 
instalatérské práce, kdy nejvýhodnější nabídku pro stavební práce předložila firma: Pavel Pithart, 
Pardubická 60, Choteč 533 04 za cenu 210.696,03Kč bez DPH a pro instalatérské práce firma: 
Roman Kopecký, Vysoká u Holic za cenu  142.504,-Kč bez DPH. 
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Rada obce projednala a schválila výsledek poptávkového řízení veřejné zakázky malého rozsahu na 
výměnu vzduchotechniky v Motorestu Býšť. I přes přímé oslovení 3 dodavatelů nebyla podána žádná 
cenová nabídka. Poptávkovému řízení předcházel průzkum trhu pro stanovení předpokládané ceny, 
kterou předložila firma INT Servis Hradec Králové ve výši 122.445,-Kč bez DPH, což je cena v místě a 
čase obvyklá. Proto, v souladu se směrnicí o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu, bylo 
navrženo přidělit tuto zakázku firmě INT Servis hradec Králové. 

Z mimořádného jednání rady obce ze dne 12. 3. 2020 

Rada obce schválila uzavření Mateřské školy v Býšti s datem od 16. 3. 2020 do odvolání v souvislosti 
s vyhlášeným stavu nouze Vládou ČR z důvodu nepříznivého vývoje epidemiologické situace ve 
výskytu onemocnění COVID-19. 

Z jednání rady obce ze dne 6. 4. 2020 

Rada obce projednala a schválila dodatek ke smlouvě sepsaný s firmou Marius Pedersen a.s., se 
sídlem Průběžná 1940/3, Hradec Králové, ze dne 3. 11. 2003 o zajišťování služeb v oblasti nakládání 
s odpady, kterým se navyšuje cena za některé komodity. Byla předložena tabulka s porovnáním cen 
stávajících a cen dle návrhu dodatku. Na základě jednání DSOH s jinými firmami poskytující tuto 
službu bylo zjištěno, že ceny jsou mezi firmami vyrovnané.  

Rada obce projednala a schválila smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o 
umístění stavby s firmou ČEZ Distribuce, a.s. se sídlem v Děčíně. Předmětem smlouvy je umístění 
distribuční soustavy – zemního kabelového vedení nn v pozemcích ve vlastnictví obce Býšť p. č. 1362 
a 1373/1 vše v k. ú. Býšť za účelem napojení budoucí stavby RD na pozemku p. č. 346/5 v k. ú. Býšť. 
Smlouva je jednorázově úplatná ve výši 2800,-Kč. 

Rada obce posoudila a neschválila žádost v zastoupení projektanta Bc. Marka Reimanna, ve věci 
vydání souhlasu se stavebním záměrem a povolením připojení budoucího rodinného domu na 
komunikaci.  Stavba by měla být realizována na p. p. č. 346/5 v k. ú. Býšť. Vzhledem k tomu, že 
v současné době se dotčený pozemek nachází mimo zastavitelné území obce, přesto že je zařazen 
do změny č. 2. Územního plánu obce Býšť jako zastavitelné území, nelze vydat souhlasné stanovisko 
se záměrem a ani povolení připojení na komunikaci. 
Rada obce projednala a schválila smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o 
umístění stavby č. IV-12-2019638/01 ke stavbě s názvem „Býšť, Hoděšovice p. č. 7/4 – knn“. 
Předmětem smlouvy je umístění distribuční soustavy – zemního kabelového vedení nn v pozemcích 
ve vlastnictví obce Býšť p. č. 93/11, 556/4 a 556/5 vše v k. ú. Hoděšovice za účelem napojení budoucí 
stavby RD na pozemku p. č. 7/4 v k. ú. Hoděšovice. Smlouva je jednorázově úplatná ve výši 1000,-Kč. 

Rada obce projednala a schválila společnou žádost ve věci snížení plochy pronájmu pozemku p. č. 
215/28 v k. ú. Býšť na výměru 219 m2 a o pronájmu uvolněné části téhož pozemku o výměře 422 m2, 
zde byl schválen záměr k uveřejnění. 

Rada obce schválila z důvodu vyhlášeného nouzového stavu a tím zákazu výkonu činnosti prominutí a 
snížení nájemného z objektu čp. 178 v k. ú. Býšť nájemci EMERITY Company s.r.o. takto: 

  a) ode dne 12. 3. 2020 do 31. 3. 2020 se nájemné promíjí, celková částka za 
měsíc březen činí 7926,-Kč 

  b) od 1. 4. do 30. 4. 2020 se nájemné snižuje o 40% celkové částky tedy na výši 
11340,-Kč. 

v souladu s existencí důležitého zájmu obce dle ustanovení § 38, odst. 1 zákona 128/2000Sb., o 
obcích, kterým je podpora podnikání v mimořádných situacích a zachování dobrých mravů ve 
smluvním vztahu dle § 2, odst. 3 občanského zákoníku. 

Rada obce projednala a schválila předložený Řád veřejného pohřebiště v obci Býšť. Nový řád byl 
vypracován na základě novely zákona o pohřebnictví se splněním podmínek do 1. 9. 2020.  

Zpráva z činnosti rady obce nebyla předčítána, zastupitelé ji v plném znění obdrželi 
s pozvánkou na toto zasedání a byli v rozpravě vyzváni k případným dotazům a připomínkám 

Ostatní body budou projednány samostatně. 

Rozprava:  
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p. Loskot – vznesl dotaz, zda při přidělení veřejné zakázky na opravu vzduchotechniky v obecní 
hospodě bylo postupováno dle směrnice, když v rámci výběrového řízení nebyla podána žádná 
nabídka a zakázka byla zadána na základě předpokládané ceny, pocházející z průzkumu trhu. 

pí Petříková – ano bylo postupováno dle směrnice rady 

Zpráva o činnosti rady obce byla vzata na vědomí 

Usnesení č. 02/04/2020 
 

2. Prodej pozemku v k. ú. Hoděšovice – posouzení záměru 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce nedoporučuje ke schválení žádost o odkup části 
pozemku ve vlastnictví obce Býšť o výměře cca 522 m2, p. č. 94/6 v k. ú. Hoděšovice. Žadatelka 
tento pozemek v současné době dlouhodobě užívá na základě nájemní smlouvy platné do roku 
2025.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce neschvaluje záměr prodeje části pozemku p. č. 94/6 v k. 
ú. Hoděšovice o výměře záměru 522 m2 

Rozprava:  

pí Dubrovská – vznesla dotaz na výši nájmu a podotkla, že již jednou bylo žádáno 
pí Petříková – ano, bylo žádáno 
pí Vízková – výše nájmu je 0,50Kč na m2 a rok 

Hlasování: 
Pro: Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, Robert 
Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 03/04/2020 

 
3. Využití předkupního práva objektu na pozemku v podílovém spoluvlastnictví měst a obcí 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce nedoporučuje schválit návrh LD Vysoké Chvojno s.r.o. 
na využití předkupního práva při prodeji chaty ev. č. 25 na pozemku v podílovém spoluvlastnictví 
obcí p. č. 392/6 v k. ú. Štěpánovsko. Cena chaty je stanovena za 12.000,-Kč. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce neschvaluje využití předkupního práva při prodeji chaty 
ev. č. 25 na pozemku v podílovém spoluvlastnictví obcí p. č. 392/6 v k. ú. Štěpánovsko. 

Rozprava: nebyla 

Hlasování:  
Pro: Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, Robert 
Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 04/04/2020 
 

4. Schválení spolufinancování rekonstrukce sociálního zařízení na II. stupni ZŠ Býšť 

Zastupitelstvu obce byla předložena ke schválení žádost ZŠ Býšť o schválení spolufinancování 
rekonstrukce sociálního zařízení na II stupni základní školy. V souladu s praxí spolufinancování 
předchozí investice (oprava toalet na I. stupni školy) se doporučuje poměr spolufinancování 50% 
z celkových nákladů vysoutěžené cenové nabídky.  Rozpočet obce Býšť pro rok 2020 s touto 
investicí počítá v rozpočtovém opatření č. I/2020 v maximální částce 700.000,-Kč. 
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje spolufinancování investiční akce ZŠ Býšť 
s názvem „Rekonstrukce hygienického zázemí, pavilon II. stupně, 2.NP.“ částkou ve výši 50% 
z celkových nákladů vysoutěžené cenové nabídky v maximální výši 700.000,-Kč. 

Rozprava:  
p. Loskot – vznesl dotaz, zda finanční částka je uvedena s daní? 
pí Petříková – ano s DPH 
p. Kamenický – vznesl dotaz, zda první část rekonstrukce proběhla v pořádku 
pí Petříková – ano, bez problémů 
pí Horáková – potvrdila bezproblémovou akci rekonstrukce toalet v ZŠ 

Hlasování: 
Pro: Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, Robert 
Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 05/04/2020 

5. Schválení čerpání finančních prostředků z investičního a rezervního fondu ZŠ Býšť 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení žádost ZŠ Býšť: 

a)  o čerpání finančních prostředků z investičního fondu ve výši 100.000,-Kč na výměnu 
plynového kotle, který je v havarijním stavu – nefunkční a oprava již není možná. Vzhledem 
k havárii se jedná o dodatečné schválení. Kotel byl ve stáří 24 let a od poruchy před 3 měsíci 
pracoval pouze na 50%. 

b) o čerpání finančních prostředků z rezervního fondu, které byly do tohoto fondu převedeny 
z operačního projektu s názvem „Výzkum, vývoj a vzdělání, Výzva č. 02_18_063 Šablony II. 
Projekt běží na škole od 2/2019 do 1/2021.  Je tedy zapotřebí tyto finanční prostředky uvolnit pro 
jejich čerpání v roce 2020. 

 Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje: 

 a)  čerpání finančních prostředků z investičního fondu ZŠ Býšť ve výši 100.000,-Kč na 
výměnu plynového kotle 

b) čerpání finančních prostředků z rezervního fondu ZŠ Býšť v roce 2020 pro projekt 
„Výzkum, vývoj a vzdělání, Výzva č. 02_18_063 Šablony II“ do výše zaúčtování rezervního 
fondu. 

  Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, Robert 
Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 06/04/2020 

6. Schválení rozpočtového opatření I/2020 (I, změna rozpočtu na rok 2020) 

Rada obce předkládá zastupitelstvu obce ke schválení rozpočtové opatření č I/2020 (I. změna 
rozpočtu pro rok 2020) v tomto znění: 

    
příjmy  výdaje 

PD - intenzifikace ČOV 231 2329 6121 
 

150 000,00 Kč 

Oprava nebyt. prostory - obec. 
hospoda 231 3613 5171 

 
200 000,00 Kč 

Ocelová konstrukce - hřiště Býšť 231 3419 6121 
 

100 000,00 Kč 
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MŠ oprava podlahové rampy, 
chodníku 231 3111 5121 

 
50 000,00 Kč 

Sport -služby 231 3419 
  

100 000,00 Kč 

Splátka přech. fin. výpomoci od ZŠ 231 3113 2451 1 500 000,00 Kč 
 Dotace od MMR na rekonstrukci v ZŠ 231 

 
4116 1 115 606,77 Kč 

 Dotace od MMR na rekonstrukci v ZŠ 231 
 

4216 194 648,68 Kč 
 Převod dotace ZŠ Býšť 231 3113 5336 

 
1 115 606,77 Kč 

Převod dotace ZŠ Býšť 231 3113 5336 
 

194 648,68 Kč 

Dotace na dofinancování 
rekonstrukce ZŠ  231 3113 5336 

 
65 513,00 Kč 

Dotace rek. soc. zařízení II. stupeň 231 3113 5336 
 

700 000,00 Kč 

Budova obecního úřadu - opravy 231 6171 5171 
 

134 487,00 Kč 

CELKEM 
   

2 810 255,45 Kč 2 810 255,45 Kč 

 Jednotlivé položky rozpočtového opatření byly podrobně vysvětleny pí starostkou. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. I/2020 (I. změna 
rozpočtu na rok 2020) 

 Rozprava:  

p. Kamenický – vznesl dotaz na co je konkrétně částka 700 tis. Kč pro školu 
pí Petříková – to je to co jsme odsouhlasili v bodě 4 

Hlasování: 
Pro: Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, Robert 
Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 07/04/2020 

7. Schválení čerpání finančních prostředků z rezervního fondu MŠ Býšť 

Zastupitelstvu obce byla předložena žádost MŠ Býšť o čerpání finančních prostředků z rezervního 
fondu MŠ Býšť na opravy a údržbu prováděnou v období letních prázdnin a to do maximální výše 
20.000,-Kč. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje čerpání finančních prostředků z rezervního 
fondu MŠ Býšť na opravy a údržbu prováděnou v období letních prázdnin do maximální výše 
20.000,-Kč. 

Rozprava: nebyla 
Hlasování:  
Pro: Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, Robert 
Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 08/04/2020 

8. Schválení začlenění obce do územní působnosti MAS Holicko na programové období 2021 -
2027 

Zastupitelstvu byla předložena žádost MAS Holicko o schválení začlenění obce Býšť do územní 
působnosti MAS Holicko pro programové období 2021 -2027. Začlenění do územní působnosti je 
podmínkou pro možné čerpání finančních prostředků z výzev realizovaných MAS Holicko a to platí 
také mimo obce i pro podnikatele a neziskové organizace nacházející se ve správním území naší 
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obce. Z MAS bylo přispíváno na hřiště (zkvalitnění povrchu či obnovení herních prvků), nebo např. 
cvičební stroje, dále na obnovu sakrálních staveb a jejich okolní prostranství. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Býšť schvaluje začlenění území obce Býšť do územní 
působnosti MAS Holicko na programové období 2021 – 2027. 

Rozprava:  
p. Kamenický – má z toho obec nějaké závazky? 
pí Petříková – obec platí příspěvky cca 5,-Kč na občana a rok 

Hlasování:  
Pro: Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, Robert 
Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 09/04/2020 

9. Inventarizační zpráva za rok 2019 
Zastupitelstvu obce byla předložena na vědomí Inventarizační zpráva za rok 2019 včetně přílohy 
inventurních soupisů a ocenění majetku a hodnoty účetních stavů. 

Rozprava: nebyla 
Inventarizační zpráva za rok 2019 byla vzata zastupitelstvem obce na vědomí 
Usnesení č. 10/04/2020 

 
10.  Diskuze 

p. Loskot – má 2 dotazy: 
 a) na únorovém zastupitelstvu žádal o podání žádosti obcí na ČEZ na položení kabelů 
nn v kotlině Bělečka, zda již bylo řešeno  
pí Petříková – zatím nebylo určitě na to myslí 

b) zda má obec aktuální informace ohledně rekonstrukce silnice II/298 z Býště do 
Bělečka 
pí Petříková – ano, informace máme, avšak vše začalo trochu nepříjemně, protože Krajský úřad, 
tak jak jsme byli domluveni na předchozích jednáních na společné výběrové řízení s obcí Býšť, tak 
na nás zapomněli. Bylo vyvoláno v té věci okamžitě jednání, po dohodě bylo výběrové řízení 
staženo a mělo by být vypsáno znovu jako společné tedy i s tou naší akcí splaškové a dešťové 
kanalizace, kraj dostal financování z IROP, to znamená, že finance mají a jakmile se povede vybrat 
zhotovitele, tak by v červenci nebo v srpnu mohla stavby začít. 
p. Loskot – má informaci z dnešního dne, kdy výběrové řízení bylo zahájeno a v zadávacích 
podmínkách je, že by stavba měla začít 3. srpna. 
pí Petříková – je trochu smutné, když kraj nebo SÚS zahajují výběrové řízení nebo nějakou stavbu 
na našem správním území, že nám nedají vědět a v tomto případě přesto, že byla vedená častá 
jednání na koordinaci jednotlivých kroků, přesto se však nestalo. 
p. Loskot – a ještě jaká ta naše akce bude a v jaké finanční výši 
pí Petříková – jedná se o splaškovou a dešťovou kanalizaci za 6 – 7 mil Kč pro cca 11 RD na konci 
Býště. 
p. Loskot – a nějaké chodníky k tomu taky budou realizovány, třeba v Bělečku? 
pí Petříková – chodníky budou určitě navazovat, je s nimi počítáno, v současné době je hotová 
projektová dokumentace, je to rozšíření chodníku na konci Býště a v Bělečku 
p. Loskot – s nějakými bezpečnostními prvky v Bělečku se uvažuje? 
pí Petříková – v obci Bělečko by měly být instalovány radary a měla by být snížená rychlost na 30 
km/hod. 
p. Loskot – a jak to bude s tonáží, bude omezeno? 
pí Petříková – tonáž snížená nebude, osobní názor. 

p. Kamenický – v Bělečku v kopci je zvýšený pohyb cyklistů a téměř denně dochází ke kolizi 
s občany a hlavně s dětmi, dochází k častým výměnám názorů, doporučuje nastříkat na silnici 2x 
omezení na 20 km. 

Následně probíhala širší diskuze zastupitelů na toto téma. 
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pí Petříková, když někdo nerespektuje dopravní značení, nebude asi ani respektovat značení na 
silnici, možná by nebylo od věci zajistit častější dohled městské policie  

p. Kamenický – městská policie jen projede a nic nevyřeší 

p. Blažek – informoval přítomné o konzultaci s MUDr. Škodou ve věci pořízení mobilního 
defibrilátoru pro obec Býšť z pověření rady obce. Pořízení bylo doporučeno s tím, že bude 
nezbytné zabezpečit ochranu defibrilátoru. 

pí Petříková – ano, o tom jsme jednali na radě obce, s tím, že mělo být v programu porady 
zastupitelů, poměrně rozsáhle se diskutovalo, kam zařízení umístit, aby bylo v centru obce a 
zároveň se zajištěnou ochranou. 

p. Mejzlík – pořízení defibrilátoru je bezesporu výborná věc, uživatele zařízení samo navede, 
doporučuje umístit někde na úřadě, aby to někdo nezničil. 

pí Petříková – jeho umístění budeme ještě promýšlet, na radě bylo řečeno, že asi by bylo vhodné 
jeho umístění v centru dění obce, třeba v místě bývalé telefonní budky, ale to bude ještě 
předmětem dalších jednání, třeba na příští poradě zastupitelů. 

pí Dubrovská – při vyvážení větví na kompostárnu zjistila, že si i cizí lidé odvážejí kompost, bude 
nějak proti tomu kompostárna zajištěna? 

pí Petříková – kompostu máme poměrně velké množství, hojně ho využíváme na naše pozemky, 
tak jak nám ukládá provozní řád, je možné že si lidé v malém množství kompost odvezou, ale 
slušní lidí zavolají o svolení na kolečko, dvě. Kompost není příliš vhodný na zahrádku a není 
doporučován. 

Dále pí Petříková sdělila: 

- že očekáváme vydání rozhodnutí o poskytnutí finanční podpory na výstavbu kabin v Býšti, 
finišují poslední úkony před vlastním vydáním Ministerstvem školství, mládeže a 
tělovýchovy. Finanční podpora by měla být ve výši 70 % z vysoutěžené částky. 

- od příštího týdně bude probíhat výměna oken na budově obecního úřadu 

- byly dokončeny práce na opravě 2 bytů v DPS v Hrachovišti 
 
Paní starostka všem přítomným poděkovala a zasedání zastupitelstva ukončila.  
Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno v 19:00 hod a ukončeno v 19:40 hod. 

Přehled usnesení ze zasedání zastupitelstva obce: 

Zastupitelstvo obce: 

Usnesení č. 01/04/2020 schvaluje program zasedání zastupitelstva obce  

Usnesení č. 02/04/2020 bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce 

Usnesení č. 03/04/2020 neschvaluje záměr prodeje části pozemku p. č. 94/6 v k. ú. 
Hoděšovice o výměře záměru 522 m2 

Usnesení č. 04/04/2020 obce neschvaluje využití předkupního práva při prodeji chaty ev. č. 25 
na pozemku v podílovém spoluvlastnictví obcí p. č. 392/6 v k. ú. 
Štěpánovsko. 

Usnesení č. 05/04/2020 schvaluje spolufinancování investiční akce ZŠ Býšť s názvem 
„Rekonstrukce hygienického zázemí, pavilon II. stupně, 2.NP.“ 
částkou ve výši 50%z celkových nákladů vysoutěžené cenové nabídky 
v maximální výši 700.000,-Kč. 

Usnesení č. 06/04/2020 schvaluje: 

 a)  čerpání finančních prostředků z investičního fondu ZŠ Býšť 
ve výši 100.000,-Kč na výměnu plynového kotle 

  b) čerpání finančních prostředků z rezervního fondu ZŠ Býšť 
v roce 2020 pro projekt „Výzkum, vývoj a vzdělání, Výzva č. 
02_18_063 Šablony II“ do výše zaúčtování rezervního fondu. 
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Usnesení č. 07/04/2020 schvaluje rozpočtové opatření č. I/2020 (I. změna rozpočtu na rok 
2020) 

Usnesení č. 08/04/2020 schvaluje čerpání finančních prostředků z rezervního fondu MŠ Býšť 
na opravy a údržbu prováděnou v období letních prázdnin do 
maximální výše 20.000,-Kč. 

Usnesení č. 09/04/2020 schvaluje začlenění území obce Býšť do územní působnosti MAS 
Holicko na programové období 2021 – 2027. 

Usnesení č. 10/04/2020  Inventarizační zpráva za rok 2019 byla vzata zastupitelstvem na 
vědomí 

 

 
Zápis byl vyhotoven dne 27. 4. 2020 

Zapisovatel: Miloslava Vízková 
 
 
Ověřovatelé: Ing. Pavel Loskot v. r. dne 4. 5. 2020 
 
 

MVDr. Vladimír Rejnek  v. r. dne 4. 5. 2020 
 

 
 
 
 
Romana Petříková v. r.              Roman Bezouška v. r.      
starostka                                                    místostarosta          
 


